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Formandsberetning for året 2021 

Grundet Corona blev der i år afholdt sen generalforsamling. Der blev valgt mange nye til bestyrelsen, som 
grundet Corona fik en anderledes start en ventet. 
Efter en god generalforsamling, konstituerede bestyrelsen sig med Rya Sørensen som Næstformand 
 
Der er nu nedgravet fiber til de huse som ønskede det og vi kæmper med at få ordnet græsset efter grave 
arbejdet, Hanne Møller gør et stort arbejde med direkte kontakt til projekt leder hos TDC. 
 
De grønne områder. 
Der blev afholdt havedag 24 oktober, med stor styrke, hvor der blev lavet en stor del, afsluttet med 
grillpølser og hygge. 
 
For ca. en uge siden fik vi besked om at NSJ Landskab & Anlæg var under konkurs behandling, så vi er nu på 
jagt efter en ny gartner. 
 
Samejet fik ny formand Kurt Blasen og Rya Søren blev kontakt nummer to i foreningen, så nu er der igen 
gang i Samejet Højmarken.  
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